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Betreft: Uitslag Enquête verkeerssituatie Floralaan 

Geachte mevrouw, meneer,  

Allereerst dankt de SP Boxmeer u voor het invullen van de enquête. Hierdoor heeft de SP een duidelijk 

beeld kunnen krijgen wat u als aan- of omwonende van de Floralaan vindt van de verkeerssituatie op 

de Floralaan.  

Enkele weken terug heeft u een enquête gehad. De resultaten hiervan willen wij met u delen. Als eerste 

werd er bijna unaniem aangegeven dat er veel verkeershinder ondervonden wordt op de Floralaan. Dit 

komt mede doordat auto’s in bochten en op kruispunten staan geparkeerd. Wat dagelijks leidt tot 

gevaarlijke situaties en bijna ongelukken. Door deze situaties hebben al vele mensen schade 

ondervonden aan hun voertuig. De schades  en ook de vele klachten omtrent de verkeerssituatie op de 

Floralaan zijn gemeld aan de politie. De politie neemt de klachten op maar verdere communicatie 

wordt zeer nagelaten.  

Een groot gedeelte van de geënquêteerde geeft aan dat de Floralaan een racebaan is als er geen auto’s 

staan geparkeerd. Fietsers voelen zich dan ook erg kwetsbaar en onveilig. Vandaar dat vele aan- of 

omwonende de auto’s nu juist parkeren op de Floralaan. Maar dit zelf ook geen ideale situatie vinden. 

Er werd dan ook veel voorgesteld om de wegindeling te veranderen: Eventuele vluchtheuvels 

aanleggen, bloembakken, verkeerszuilen of chicanes plaatsen.  

Daar komt bij dat er aardig wat onduidelijkheid heerst over wat je kunt verwachten als je een 

weggebruiker bent op de Floralaan: De zijstraten en de verschillende bochten die aanwezig zijn, en 

welke voorrangssituatie er geldt op de Floralaan, maken dat er geregeld gevaarlijke situaties ontstaan. 

Hier zouden meer en duidelijke bebording een verbetering kunnen zijn, en eventueel de 

voorrangssituatie aan passen. Waardoor de gevaarlijke situaties nauwelijks tot niet meer hoeven voor 

te komen. 

De SP heeft naar aanleiding van de enquête de volgende acties ondernomen: Er is een brief opgesteld 

aan de Politie van Boxmeer en deze is verstuurd. Inhoudelijke reactie moet nog gegeven worden door 

de Politie. 

Tevens heeft de SP  vragen aan het College van B&W gesteld en wacht nog op een inhoudelijke reactie. 

U kunt deze uitkomsten blijven volgen op: www.boxmeer.sp.nl 

Op naar een veiligere verkeerssituatie op de Floralaan! 

 

Met vriendelijke groet, 

Rob Leenders 

Burgerraadslid SP Boxmeer 




